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Frank Willeme gaat met pensioen en wil nog even een woordje doen 
- Frank gaat met pensioen en is nog wel aanspreekbaar… 

- Frank wenst de OAR veel succes toe en veel scherp inzicht om het toekomstige bestuur 

voldoende te ‘kittelen’ en alert te houden…  

Voorstellen van nieuwe directeur Erik Somers 
- Woonachtig op de grens tussen Kapellen, Kalmthout en Nederland 

- Gehuwd met Annemie, twee kinderen: Loïc en Anaïs 

- Gewerkt bij de Kinepolis groep, daarna als zelfstandig consultant, daarna in de zorg…  

- Publieke karakter is nieuw… de geplogenheden nog leren kennen…  

Rondvraag 
- Lenie:  

o zaterdag ‘open hof dag in WZC SLHof 

o vele groepen van Sint-Lenaarts die optreden: dansgroep, Jorocqai, vendeliers… 

- Dirk: beperkte aanwezigheid van senioren tijdens de voorstelling van het  memorandum was 

jammer; meer aanwezigheid had toch een zekere steun kunnen betekenen;  

- Stan:  

o geeft aan dat hij stilaan de fakkel wil overdragen en daarom Gerda heeft uitgenodigd;  

o Weerzien: toneelstuk door twee personen, vrijwilligers binnen OKRA die met dit stuk het 

land afreizen; thema: elkaar (ontmoeten), pesten…  

- Gerda: wordt warm welkom geheten door Paula 

- Luc:  

o Belang van de OAR: we evolueren naar een 1 op 3 60-plussers; vandaar het belang om 

een gedragen advies uit te brengen rond de thema’s die ons als senioren aanbelangen; 

o Dank aan de auteurs van het memorandum; niet allemaal onmiddellijk uitvoerbaar, maar 

er ziet wel veel stof in tot nadenken, veel ‘eten en drinken’ en mogelijkheden om dat 

stapsgewijs te realiseren; 

▪ Voorbeeld: openbare toiletten…  belangrijk; tegelijk duur en niet vandalismevrij, 

niet vanzelfsprekend om dat proper te houden…  

o Bij de volgende beleidsverklaring zal dat document ongetwijfeld op het bureau liggen  

o Aan de OAR om te letten op de maximale uitvoering;  



▪ Het is raadzaam om in november/december het gesprek aan te vragen met de 

mensen die het bestuur vanaf 1/1/2025 gaan uitmaken. Tijdens dat moment 

kunnen we een aantal speerpunten uitdrukkelijk onder de aandacht brengen;  

o Het punt dat Lode heeft aangehaald vorige vergadering;  

▪ Onderhoud bermen, kerkhoven… loopt op dit ogenblik jammer genoeg mank; het 

moet maximaal beter in de volgende legislatuur!  

• Lode geeft foto’s door; 

• Gemeente dient een inhaalbeweging te maken en kan een voorbeeld 

nemen aan buurgemeenten, om Rijkevorsel niet te noemen!  

• Idee was ooit om een volautomatisch toilet op de Gemeenteplaats te 

zetten; uiteindelijk na advies (mogelijk vandalisme + kostprijs) niet 

uitgevoerd;  

- Paula 

o Mantelzorgcafé: graag mee te nemen naar de achterban (nieuwsbrieven…)  

o Lessenreeksen computer- en smartphonegebruik; 

▪ Gratis – binnenkort betalend 

o Speeddate: cfr. Flyer ‘Gezondheid zit in A.L.L.E.S. 

o Folder Seniorengids van de gemeente Schoten 

▪ Voorstel om iets gelijkaardigs te ontwikkelen voor de gemeente Brecht. 

Goedkeuring en opvolging verslag van 29 mei 2024. (Zie bijlage) 
- Datum AED : 17 oktober om 14 u. eventueel in UNIQ of in de zaal van ’t Sluisken. 

o Peter is met de ouderenvereniging op uitstap;  

o Allicht komt er nog een tweede voorstelling, eventueel bij de brandweer – bevragen bij 

Guy Braet.  

Werkingsmiddelen OAR 
- Werkingsmiddelen van de adviesraden zouden teruggevorderd worden/zijn door de gemeente, 

met de mededeling dat er sinds 2020 niets mee gebeurd is…  

o Voor Luc is dit een onbekend gegeven…  

▪ Als die rekening op naam staat van ‘leden van de OAR’ kan dat geld er niet 

afgehaald worden; 

▪ Idee was nochtans om een folder te ontwikkelen rond het memorandum… 

o Er kunnen projectsubsidies voor aangevraagd worden  

- Frank geeft aan dat er geen rechtstreekse subsidies meer worden gegeven aan de adviesraden 

zelf;  

o Rekening wordt voorlopig nog door Frank en Liselotte Hofmans beheerd;  

o Liselotte voelt zich als ambtenaar van de gemeente niet gelukkig met het idee dat zij de 

rekening mee beheert;  

o Andere adviesraden beheren geen eigen rekening meer;  

o Tegoeden zijn daarom teruggevloeid naar de gemeente en activiteiten van de adviesraad 

zelf dienen als projectsubsidies te worden aangevraagd;  

▪ De administratieve weg wordt daardoor allicht wat langer…  

o Wat met autonomie van de adviesraden?  

▪ Als er nieuwe gemeentelijke spelregels zijn, dienen die opgevolgd natuurlijk…  

- Verzelfstandiging en autonomie zijn belangrijk;  

- Kunnen we vragen op welke gronden het geld is teruggevraagd?  

- Het is vreemd dat ook de gelden uit het verleden worden teruggehaald…  



- Laat ons de man van de AED maar betalen vanuit de rekening… 

Voorzitter en penningmeester (?) van de OAR: 
- Penningmeester is gezien het vorige punt misschien niet meer nodig;  
- Voorzitter en ondervoorzitter zijn wel nodig;  
- Luc Truyts woont in ’s Gravenwezel maar vertegenwoordigt wel een Brechtse vereniging;  

o Het is voor de OAR toch wel belangrijk dat de voorzitter in Brecht woonachtig is;  

o In de statuten staat dat de voorzitter wel actief, maar niet noodzakelijk woonachtig moet 

zijn in Brecht;  

- Wat maakt dat er niet onmiddellijk veel mensen staan te springen? Wat zijn de verwachtingen?  

o Spreekbuis naar politiek  

o Voorbereiding en voorzitten van de vergadering 

o Moderator en motivator zijn voor de groep; 

- Idee om een doorstart te maken met de ouderenadviesraad 

o Er wordt gesproken over een dagelijks bestuur…  

o Er kan met een voorzitter, ondervoorzitter en secretaris gewerkt worden;  

- Als er een dagelijks bestuur komt, wil  

o Jef De Prins zich kandidaat stellen als voorzitter en Dirk Francken als ondervoorzitter! 

Het zou goed zijn als er ook van Sint-Job iemand zou deelnemen aan het dagelijks 

bestuur;  

o Paula wil de rol van secretaris opnemen;  

- Voor de doorstart en samenstelling van de adviesraad  

o Kijkt iedereen in zijn/haar bestuur na of er nog andere mensen geïnteresseerd zijn;  

▪ Belangrijk dat ook het dagelijks bestuur voldoende breed is samengesteld en dus 

als vertegenwoordiger van Sint-Job liefst niet iemand van OKRA;  

▪ We opteren er als OAR voor dat enkel inwoners van Brecht deel kunnen 

uitmaken van de OAR;  

▪ De statuten worden door de OAR mogelijk herzien bij het begin van een nieuwe 

legislatuur en daarna al dan niet goedgekeurd door de gemeenteraad. 

o We  geven ook via social media en Brechtsnieuws aan dat we bij het begin van de 

nieuwe legislatuur een doorstart maken;  

Tenslotte  
Luc: 

- Verkiezing op 13 oktober; Luc vraagt om onze leden op te roepen om te gaan kiezen;  

o Volmacht kan ook, eventueel volmachtformulieren ter beschikking stellen… 

▪ Medische redenen: medisch attest  

▪ Mensen die tijdelijk in het buitenland verblijven (gemeentehuis – attest 

aanvragen) 

o Te downloaden op www.vlaanderenkiest.be  

Stan:  
- De moeizame 80/20-regeling opnieuw onder de aandacht!  

o Op 24/9 komt de stuurgroep dienaangaande bij elkaar;  

o Luc geeft aan dat binnen het college INFORMEEL is afgesproken dat deze kwestie bij 

het begin van de volgende legislatuur uitgeklaard moet zijn. 

Paula:  
- Er is een groep mensen die regelmatig samenkomen en zich vertegenwoordigd willen zien in de 

OAR. 

http://www.vlaanderenkiest.be/


Leo: 
- Wordt er een bus ingelegd voor de speeddate in Malle? (cfr. Folder ‘Gezondheid zit in A.L.L.E.S.’ 

o Paula vraagt het na. 

▪ Na navraag bij Kris Van Dijck blijkt dat er geen bus kan ingelegd worden. 

Nieuwe data:  
- Dagelijks bestuur: dinsdag 29 oktober 10 u. Sas 1 ‘t Sluisken 

- OAR: woensdag 20 november 14 u. sas 2 ‘t Sluisken 

- OAR: woensdag 15 januari – ’s middags aansluiten bij de maaltijd en daarna OAR 

 
Verslag: Dirk 

 

 


